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PROTOKÓ Nr LXVII/24

Z Sesji Rady Gminy Ciechanów w dniu 1 marca 2024 roku w lokalu Urzdu Gminy 
Ciechanów.

 

W Sesji uczestniczyo 15 radnych na stan 15 radnych.

Ponadto udzia w Sesji wzili:

1. Pan Artur Frczkowski – Penicy Funkcj Wójta Gminy Ciechanów

2. Pan Krzysztof Gowacki – Sekretarz Gminy

3. Pani Wioletta Kujawa – Skarbnik Gminy

4. Pani Iwona ukaszewska – Kierownik GOPS

5. Pani Malwina Kiersikowska – Adwokat

6. Pan Stefan Pawowski – byy Wójt Gminy

7. Pan Sawomir Rudnicki – Radny Powiatu Ciechanowskiego

8. Pan Mariusz Lewandowski - Dzielnicowy gminy Ciechanów

 

Przebieg obrad:

Obrady otworzy Pan Eugeniusz Olszewski – Przewodniczcy Rady Gminy Ciechanów.
Powita wszystkich obecnych oraz stwierdzi quorum wadne do podejmowania
prawomocnych uchwa.

Porzdek obrad:

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.

2. Wnioski i uwagi do protokou z poprzedniej Sesji.

3. Sprawozdanie z dziaalnoci midzysesyjnej Wójta.

4. Wypowiedzi radnych gminy.

5. Wypowiedzi i zapytania sotysów.

6. Podjcie uchway w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Ciechanów.



7. Podjcie uchway w sprawie zmian w uchwale budetowej Gminy Ciechanów na rok 
2024.

8. Podjcie uchway w sprawie powoania zespou do wyboru awników.

9. Podjcie uchway w sprawie przyjcia Gminnego Programu Przeciwdziaania Przemocy 
Domowej i Ochrony Osób Doznajcych Przemocy Domowej w Gminie Ciechanów 
na lata 2024 - 2027.

10. Podjcie uchway zmieniajcej uchwa w sprawie przyjcia „Programu opieki nad 
zwierztami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnoci zwierzt na terenie gminy 
Ciechanów w 2024 roku”.

11. Podjcie uchway w sprawie wyraenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznych 
szkó podstawowych, w których zorganizowano oddzia przedszkolny w wysokoci 
wyszej ni okrelona w art. 19 ust. 3 ustawy z dnia 27 padziernika 2017r. o 
finansowaniu zada owiatowych.

12. Podjcie uchway w sprawie przyjcia regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkoach dla których organem prowadzcym jest Gmina Ciechanów.

13. Wolne wnioski i zapytania.

14. Odpowiedzi na pytania i wnioski.

15. Zamknicie obrad.

Ad. 2 Wnioski i uwagi do protokou z poprzedniej Sesji.

Przewodniczcy Rady poinformowa, e protokó z poprzedniej Sesji jest zamieszczony na BIP 
Urzdu Gminy, zapyta, czy s jakie uwagi?

Radny Kalman powiedzia, e tego protokou nie ma na BIPie, wobec powyszego 
poinformowa, e chce zoy wniosek formalny o odwoanie dzisiejszej Sesji (LXVII) Rady 
Gminy Ciechanów i wyznaczenie nowego terminu. W uzasadnieniu poinformowa o 
niedopenieniu §34 pkt. 2, §39 pkt. 1 i 3 oraz §41 pkt. 1 Statutu Gminy Ciechanów. 
Poinformowa, e w pkt. 2 porzdku obrad zostao race zamanie zapisu statutowego, w zwizku 
z powyszym Radny uwaa, e wniosek jest zasadny.

Przewodniczcy Rady Gminy poinformowa, e protokó zosta zamieszczony na nowej stronie 
BIP Gminy Ciechanów.

Ad. 3 Sprawozdanie z dziaalnoci midzysesyjnej Wójta.



Pan Artur Frczkowski - Penicy Funkcj Wójta Gminy Ciechanów poinformowa, e 27 lutego 
br. zosta powoany przez Prezesa Rady Ministrów P. Donalda Tuska na osob penic funkcj 
Wójta Gminy Ciechanów. Poinformowa, e 29 lutego br. zosta zamknity przetarg na 
rozbudow ul. Chruszczewskiej – najnisza oferta opiewa na kwot ok. 9 mln 660 tys. z. w 
najbliszy wtorek zostanie podpisana umowa na rozbudow i budow garau w Modle (kwota 
ok. 1 mln 800 tys. z). Poinformowa, e zapozna si na jakim etapie s projekty do najbliszych 
przetargów: projekt sieci kanalizacyjnej w Gskach – zostaa uzyskana decyzja rodowiskowa 
oraz zgody na lokalizacj w pasach drogowych dróg powiatowych, decyzja celu publicznego 
w trakcie procedowania, spywaj uzgodnienia z jednostek opiniujcych, zostay równie 
wysane do mieszkaców owiadczenia. W przyszym tygodniu projektant wystpi do ZWiKu o 
wydanie warunków technicznych oraz do Wód Polskich o wydanie opinii nt. istniejcych 
urzdze melioracyjnych, wodnych i innych. Zwróci si do Sotysów i Radnych odnonie 
zapoznania si z informacj dot. projektowanej drogi Chruszczewo – Gorysze. Poinformowa 
równie o mailu od projektanta, który projektuje wspólne zamierzenie z urzdem miasta tj. 
droga DW615 (tre maila zostaa odczytana).

Radny Jezierski zapyta o cig pieszo – rowerowy przy drodze 615, wzdu ul. Mawskiej w 
stron Mawy (czy informacja dotyczy tylko drogi czy te cigu pieszo – rowerowego)?

Pan Frczkowski - Penicy Funkcj Wójta Gminy Ciechanów odpowiedzia, e chodzi o ca drog 
wraz z cigiem pieszo – rowerowym.

Przewodniczcy Rady Gminy poinformowa, e Pan Wójt Stefan Pawowski zoy wniosek do 
Rady o pozwolenie na zabranie gosu.

Pan Stefan Pawowski poinformowa, e 26 lutego br. zosta odwoany z funkcji Wójta Gminy 
Ciechanów, jednak nie zgadza si z powysz decyzj, poniewa uwaa, e odwoanie nastpio z 
naruszeniem prawa, w zwizku z tym odwoa si od decyzji w trybie administracyjnym jak 
równie sdowym.

Pan Pawowski podzikowa Radzie Gminy oraz pracownikom Urzdu za blisko roczn 
wspóprac, która bya bardzo dobra i jednomylna jak równie wszystkim mieszkacom, z 
którymi wspópracowa na rzecz rozwoju Gminy Ciechanów. Poinformowa, e dziki 
zwikszonym rodkom w budecie Gminy zostay zrealizowane lub s w trakcie realizacji 
projekty inwestycyjne, dziki którym zostay pozyskane rodki z rónych róde, tak z 
programów rzdowych, ale równie unijnych czy samorzdu mazowieckiego.  czna kwota 
rodków zewntrznych pozyskanych w cigu roku to ponad 30 mln z (wraz ze rodkami, które 
Gmina otrzyma w najbliszy czasie), po czym przedstawi inwestycje, na które zostay 
pozyskane rodki. Poinformowa o zoonych wnioskach, które ju uzyskay pozytywn ocen 
oraz o podpisanych umowach na poszczególne inwestycje a take, które bd podpisywane w 
najbliszym czasie, po ogoszonych przetargach. Pan Pawowskich poinformowa, e rodki na 
planowane inwestycje wynosz 40% caego budetu, dziki temu poprawi si warunki 
mieszkaców Gminy. Pan Pawowski zapowiedzia swój start w najbliszych wyborach 
samorzdowych oraz podzikowa za umoliwienie wypowiedzi, dzikujc za wspóprac Radzie 
Gminy, pracownikom Urzdu oraz mieszkacom Gminy.

Ad. 4 Wypowiedzi radnych gminy.

Brak.



Ad. 5 Wypowiedzi Sotysów.

Sotys Rudnicki ponowi prob mieszkaców soectwa Niestum o doran napraw ulic: Pawnej, 
Parkowej, Wspólnej i Lenej. Poinformowa, e w Niestumiu s wykonywane prace zwizane ze 
wiatowodem i od grudnia ub.r. na niektórych ulicach prace s zakoczone jednak nie zostay 
doprowadzone do stanu poprzedniego (pozostay wykopy bez wyrównania nawierzchni).

Sotys Muczyska poinformowaa, e zostaa zoona petycja od mieszkaców Rykaczewa 
odnonie komunikacji miejskiej, do tej pory nie ma odpowiedzi.

Pan Artur Frczkowski – p.o. Wójta Gminy Ciechanów poinformowa, e zleci ju przegld i 
objazd dróg gminnych i gdy tylko warunki pogodowe bd sprzyjajce zostan rozpoczte prace 
drogowe. Odnonie autobusu zapozna si z pismem, jednak przed podjciem decyzji odbdzie 
si spotkanie z Prezesem ZKM w sprawie wyjanienia i ustalenia zaproponowanej przez 
Zakad kwoty za wozokilometr.

Ad. 6 Podjcie uchway w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Ciechanów.

Pani Skarbnik przedstawia projekt uchway w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Ciechanów. Poinformowaa, e zmiany ujtych w projekcie uchway byy 
szczegóowo omawiane na posiedzeniach Komisji. W roku 2024 limit na przedsiwzicia 
zamyka si kwot 29.393.138,15 z, w tym na wydatki biece 6.509.580,00 z oraz na wydatki 
majtkowe w kwocie 22.883.558,15 z.

Rada Gminy Ciechanów w gosowaniu jawnym jednomylnie podja uchwa w sprawie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanów.

Ad. 7 Podjcie uchway w sprawie zmian w uchwale budetowej Gminy Ciechanów na 
rok 2024.

Pani Skarbnik przedstawia projekt uchway w sprawie zmian w uchwale budetowej Gminy 
Ciechanów na rok 2024. Poinformowaa, e zmiany ujte w projekcie uchway budetowej byy 
omówione na posiedzeniach Komisji. Plan dochodów budetu gminy Ciechanów ogóem 
wynosi 66.071.744,53 z. Plan wydatków budetu gminy ogóem wynosi 71.476.744,53 z. 
Pani Skarbnik poinformowaa, e na bieco wprowadzane s do budetu kolejne dochody - 
dotacje, szczegóowo przedstawia wnioski oraz pozyskane rodki.

Rada Gminy Ciechanów w gosowaniu jawnym jednomylnie podja uchwa w sprawie zmian 
w uchwale budetowej Gminy Ciechanów na rok 2024.

Ad. 8 Podjcie uchway w sprawie powoania zespou do wyboru awników.

Pan Sekretarz poinformowa, e Prezes Sdu Okrgowego w Pocku zwróci si do Rady Gminy o 
przeprowadzenie wyborów uzupeniajcych awników na kadencj 2024 – 2027. Projekt 
uchway w sprawie powoania zespou do wyboru awników by omawiany na posiedzeniach 
Komisji. W skad zespou zostali powoani:

- Konrad Jezierski – Przewodniczcy Zespou,

- Przemysaw Piotrowski – Czonek Zespou,



- Zygmunt Skakowski – Czonek Zespou,

- Janusz Lazarski – Czonek Zespou,

- Grayna Ostrowska – Czonek Zespou.

Rada Gminy Ciechanów w gosowaniu jawnym jednomylnie podja uchwa w sprawie 
powoania zespou do wyboru awników.

 

Ad. 9 Podjcie uchway w sprawie przyjcia Gminnego Programu Przeciwdziaania 
Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznajcych Przemocy Domowej w Gminie 
Ciechanów na lata 2024 - 2027.

Pani Kierownik GOPS przedstawia ww. projekt uchway. Poinformowaa, e do zada 
wasnych gminy naley w szczególnoci tworzenie gminnego systemu przeciwdziaania 
przemocy domowej, w tym: opracowanie i realizacja gminnego programu przeciwdziaania 
przemocy domowej i ochrony osób doznajcych przemocy domowej, dodaa, e Program by 
przedstawiany na posiedzeniach Komisji.

Rada Gminy Ciechanów w gosowaniu jawnym jednomylnie podja uchwa w sprawie 
przyjcia Gminnego Programu Przeciwdziaania Przemocy Domowej i Ochrony Osób 
Doznajcych Przemocy Domowej w Gminie Ciechanów na lata 2024 - 2027.

Ad. 10 Podjcie uchway zmieniajcej uchwa w sprawie przyjcia „Programu opieki nad 
zwierztami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnoci zwierzt na terenie gminy 
Ciechanów w 2024 roku”.

Pani Sylwia Brzozowska – Rutkowska przedstawia ww. projekt uchway. Poinformowaa, e 
Program by omawiany na posiedzeniach Komisji.

Rada Gminy Ciechanów w gosowaniu jawnym jednomylnie podja uchwa zmieniajc uchwa 
w sprawie przyjcia „Programu opieki nad zwierztami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomnoci zwierzt na terenie gminy Ciechanów w 2024 roku”.

Ad. 11 Podjcie uchway w sprawie wyraenia zgody na udzielenie dotacji dla 
niepublicznych szkó podstawowych, w których zorganizowano oddzia przedszkolny w 
wysokoci wyszej ni okrelona w art. 19 ust. 3 ustawy z dnia 27 padziernika 2017r. o 
finansowaniu zada owiatowych.

Pani Honorata Nowakowska przedstawia ww. projekt uchway, który by omawiany na 
posiedzeniach Komisji. Poinformowaa, e zwikszenie dotacji do 99% (z 75%) dotyczy 
oddziau przedszkolnego w Goryszach. 

Radny Petrykowski zwróci uwag na zapis w § 1, Wyraa si zgod na udzielenie niepublicznej 
szkole podstawowej, w której zorganizowano oddzia przedszkolny, niebdcej szko specjaln, 
niespeniajc warunków…”, który budzi wtpliwoci.

Pani Nowakowska, odpowiedziaa, e w dotychczasowym Statucie szkoy w Goryszach nie 
byo dopenionych zapisów oddziau przedszkolnego.



Radny Petrykowski zwróci si do Pani Mecenas z pytaniem, czy w niniejszej uchwale nie 
powinno by zapisu ,,spenia warunki”?

Pani Nowakowska odpowiedziaa, e w tym momencie spenia warunki zgodnie z ustaw.

Radny Petrykowski stwierdzi, e nie moe by w takim razie zapisu ,,nie spenia”.

Pani Nowakowska odpowiedziaa, e Pani Mecenas uczestniczya w opracowaniu projektu 
uchway i uwaa, e jest poprawnie sporzdzona, zgodnie z obowizujcymi przepisami. 

Radny Petrykowski zapyta Pani Mecenas czy podtrzymuje stanowisko, e uchwaa jest 
poprawnie sporzdzona czy potrzebuje czasu do namysu?

Pani Mecenas wraz z Pani Nowakowsk stwierdziy, e jest poprawnie.

Radny Petrykowski zwróci si do Pani Mecenas o zacytowanie art. 19 ust.1?

Radna Ostrowska w zwizku z tym, e s niepewnoci, zoya wniosek o przerw w Sesji do 4 
kwietnia w celu dokadnego zapoznania si ze stanem prawnym tej uchway.

Radny Piotrowski powiedzia, e ,,t uchwa wakujemy ju który raz i jest to normalnie miech 
na sali”, doda, e w tej sprawie byy ju komisje, byy opinie. Zapyta po co sporzdzane s 
opinie, skoro okazuje si, e mona j wyrzuci do kosza. Zapyta, czy Radni chc zrobi na zo tej 
szkole? Zaznaczy, e szkoa w Goryszach ma jedne z najlepszych wyników w powiecie.

Radny Petrykowski powiedzia, e po to jest §2, który gwarantuje zwikszon dotacje od 1 
stycznia, doda, e jeli wylemy do nadzoru z uchwa, to nadzór j uchyli i bdzie to duej trwao 
ni teraz.

Radny Piotrowski powiedzia, e wg. Jego opinii i innych, szkoa w Goryszach od samego 
pocztku speniaa wszystkie punkty, które byy wymienione w ustawie.

Pani Mecenas powiedziaa, e pocztkowo szkoa wnioskowa o 100% dotacj, teraz natomiast 
zoya wniosek o mniejsz dotacj.

Radny Piotrowski powiedzia, e z tego co pamita, aby szkoa dostaa 100% dotacji, to musi 
wanie speni warunki, które s w art. 19, skoro teraz spenia te warunki, to dlaczego wniosek 
o 100% by odrzucony?

Pani Mecenas odpowiedziaa, e szkoa uzupenia braki w statucie, poprzednio szkoa 
wnioskowaa o 100% dotacji, czego w tym trybie nie mona przeprowadzi, obecnie jest 
wniosek o mniejsz dotacj, szkoa skorzystaa z takiej moliwoci, w zwizku z tym taka uchwaa 
zostaa stworzona.

Radny Piotrowski zapyta, czy jeli szkoa nawet spenia te warunki, to równie dobrze moga 
funkcjonowa na dotacji 75% i nic nie stoi na przeszkodzie, eby w dniu dzisiejszym podnie 
to na 99%?

Przewodniczcy Rady Gminy w zwizku z tym, e istniej niecisoci i Rada nie moe 
przegosowa czego, do czego nie ma pewnoci, zaproponowa przychyli si do wniosku Radnej 
Ostrowskiej oraz zaproponowa gosowanie nad wnioskiem.



Radny Piotrowski powiedzia, e stoi przy swoim stanowisku i nie widzi powodu, aby 
wniosek o zwikszenie dotacji mia by odrzucony na dzisiejszej sesji.

Radny Jezierski powiedzia, e Radna Ostrowska zgosia najdalej idcy wniosek i ten wniosek 
trzeba przegosowa w pierwszej kolejnoci.

Radny Piotrowski zaproponowa 5-10 min. przerw.

Przewodniczcy Rady Gminy zarzdzi przerw.

Wznowienie obrad.

Gosowanie nad wnioskiem Radnej Ostrowskiej: Wniosek o przerw w obradach sesji do 
dnia 28 marca 2024 r.

Radny Piotrowski zapyta, dlaczego do 28 marca? eby sprawdzi jedn rzecz potrzeba miesica 
czasu? Powiedzia, e Radni robi sobie kampani wyborcz w tym momencie. Zwróci si do 
Przewodniczcego, e jest za to odpowiedzialny.

Przewodniczcy Rady Gminy zwróci uwag Radnemu Piotrowskiemu na zachowanie.

 W wyniku gosowania jawnego wniosek zosta oddalony stosunkiem gosów:

Za – 6

Przeciw -8 

Wstrzymao si – 1

Pani Honorata Nowakowska poinformowaa, e wraz z Pani Mecenas, po analizie, uwaaj, e 
uchwaa w tej formie jest poprawna. Poinformowaa, e do Radnych naley decyzja, czy 
wyraaj zgod na zwikszenie dotacji w wysokoci 99%, natomiast czy uchwaa jest poprawna 
czy wadliwa, to ju rola Nadzoru Prawnego.

Rada Gminy Ciechanów w gosowaniu jawnym jednomylnie podja uchwa w sprawie 
wyraenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznych szkó podstawowych, w których 
zorganizowano oddzia przedszkolny w wysokoci wyszej ni okrelona w art. 19 ust. 3 ustawy 
z dnia 27 padziernika 2017r. o finansowaniu zada owiatowych.

Ad. 12 Podjcie uchway w sprawie przyjcia regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkoach dla których organem prowadzcym jest Gmina Ciechanów.

Pani Honorata Nowakowska przedstawia ww. projekt uchway wraz z uzasadnieniem, 
dodaa, e projekt uchway by omawiany na posiedzeniach Komisji.

Rada Gminy Ciechanów w gosowaniu jawnym jednomylnie podja uchwa w sprawie
przyjcia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkoach dla których 
organem prowadzcym jest Gmina Ciechanów.

Ad. 13 Wolne wnioski i zapytania.

Radny Piotrowski powiedzia, e chciaby zoy wniosek (wniosek P. Chodkowskiego w 
imieniu mieszkaców) odnonie utworzenia nowej linii.



Przewodniczcy Rady Gminy odpowiedzia, e nie ma tego w porzdku obrad. Poinformowa, e 
Pan Chodkowski zwróci si z prob o zabranie gosu i w tym punkcie ma moliwo wypowiedzi.

Pan Chodkowski poinformowa, e temat wniosku o przyznanie, zaakceptowanie przez Rad 
Gminy oraz Wójta, by zgoszony 16.10.23 r., po zebraniu wiejskim, które odbyo si 14.10.23 
r., podczas którego mieszkacy zwrócili si do Pana Chodkowskiego, aby zwróci si do Wójta 
Gminy o przeduenie linii autobusowej Nr 3 od Pchcina do Ujazdówka. Pan Chodkowski 
równie podj dziaania w Urzdzie Miasta i w ZKM, zostaa równie zoona petycja do Pana 
Prezydenta miasta Ciechanów (dn. 13.12.23 r.), do Wójta Gminy dostarczajc 14.12.23 r., 
po czym przedstawi w skrócie tre petycji. Doda, e obowizkiem Gminy jest zapewnienie 
transportu zbiorowego. Pan Chodkowski poinformowa, e pod petycj podpisao si 47 osób. 
Przedstawi szkic graficzny z proponowan tras. Powiedzia, e Pani Sotys Ujazdowa równie 
chce t lini i podpisao t petycj. Powiedzia, e ta sprawa bya kilkukrotnie poruszana z Panem 
Sekretarzem Gowackim, który zapewnia, e ta linia bdzie uruchomiona po przeanalizowaniu 
kosztów, jakie maj wpyn z ZKM. Powiedzia, e do Urzdu takie koszty wpyny, jednak nikt 
nie powiadomi o tym Pana Chodkowskiego. Poinformowa, e 26 padziernika wysa maila do 
Pana Wójta Pawowskiego, który dotyczy umoliwienia dojazdu do miasta Ciechanowa 
komunikacj miejsk emerytom, rencistom i modziey. W midzy czasie okazao si, e miasto 
przyznao i zgodzio si na tak tras, wydajc odpowiednie dokumenty skierowane do Gminy 
odnonie kosztów, gdzie zgaszajcy petycj nie zostali o tym powiadomieni. Pan Wójt móg 
przedstawi to do Rady i Rada moga zaakceptowa i autobus ju dawno by by dla Ujazdówka i 
Ujazdowa. Poinformowa, e osobicie zgosi si do Prezydenta z prob o wyduenie tej linii do 
Rykaczewa, oraz w czwartek osobicie przedstawi spraw Radnym na posiedzeniach Komisji 
RG, jednak Prowadzca Komisje Radna Ostrowska petycj do Prezydenta miasta 
Ciechanowa, zgosia do Przewodniczcego od petycji. Poniewa Radna tego nie zrobia Pan 
Chodkowski zoy osobicie wniosek do obecnie urzdujcego Wójta o wprowadzenie tego 
wniosku do porzdku dziennego tej sesji o wyraenie zgody przez Radnych na utworzenie 
nowej linii komunikacyjnej relacji Ciechanów, Ujazdówek, Ujazdowo, Rykaczewo i z 
powrotem oraz pokrycie kosztów komunikacji miejskiej realizowanej przez gmin miejsk 
Ciechanów na rzecz gminy Ciechanów. Poinformowa take o petycji mieszkaców 
Rykaczewa, która zostaa zoona 22.01.24 r. do Pana Wójta urzdujcego wówczas, z prob o 
uwzgldnienie tej spoecznoci w planach transportu publicznego. Pomimo zapewnie Pana 
Wójta, e sprawa zostanie zaatwiona, nie zostaa zaatwiona, w zwizku z tym zoy wniosek 
mieszkaców Gminy Ciechanów do Przewodniczcego Rady Gminy Ciechanów. 

(Pan Chodkowski przekaza wniosek).

Radny Truszczyski zwróci si do Pana Chodkowskiego o pokazanie tej petycji z 47 
podpisami.

Pan Chodkowski odpowiedzia, eby zwróci si do Przewodniczcego.

Radny Truszczyski powiedzia cyt.,,e chamem pan jest to wiedziaem”.

Ad. 14 Odpowiedzi na pytania i wnioski.

Pan Artur Frczkowski – p.o. Wójta Gminy Ciechanów potwierdzi, e wpyna petycja odnonie 
zwikszenia linii, jednak nie zdy zapozna si ze spraw, w midzyczasie wyszy nowe dowody 
w sprawie – 2 pisma i 2 stawki: 22,23 z i 16,81z. S wyliczenia na kady dzie i miesic kwoty, 
jakie mielibymy zapaci do MZK. Poprosi o czas do najbliszej Sesji RG oraz obieca, e po 
uprzednich rozmowach odnonie kosztów, bdzie przygotowany projekt uchway.



Radny Piotrowski zapyta, czy jest ju ustalony termin rozpoczcia pracy – drogi Gumowo-
Rykaczewo i czy jest termin uprztnicia gminnej dziaki.

Pan Artur Frczkowski – p.o. Wójta Gminy Ciechanów odpowiedzia, e wszystkie prace 
remontowe dróg ju si zaczynaj, odnonie drugiej czci pytania, odpowied zostanie udzielona 
w najbliszy poniedziaek.

Radny Piotrowski powiedzia, e Pan Sekretarz twierdzi, e zostao wydane zlecenie (tyczenie 
geodezyjne drogi gminnej Rykaczewo – Gumowo).

Pan Sekretarz potwierdzi, doda, e wspólnie byli u geodetów i odbya si rozmowa na ten 
temat i geodeta potwierdzi, e si zajmie w najbliszym czasie.

Radny Truszczyski zwróci si do Przewodniczcego o petycj Pana Chodkowskiego (do 
wgldu).

Pan Przewodniczcy odpowiedzia, e po Sesji.

Pan Truszczyski powiedzia, e teraz chce zobaczy.

Radny Jezierski w ramach sprostowania odnonie protokou poinformowa, e strona zostaa 
zmieniona a Radni nie zostali poinformowani.

Przewodniczcy Rady Gminy poinformowa, e miesic marzec jest obfity w popularne 
imiona, w zwizku z tym zoy yczenia imieninowe wszystkim, którzy obchodz imieniny w 
tym miesicu.

Ad. 15 Zamknicie obrad.

Przewodniczcy Rady Gminy podzikowa wszystkim za przybycie i zamkn LXVII Sesj Rady 

Gminy Ciechanów.

 

   Protokoowaa                                                                     Przewodniczcy Rady Gminy

  Magorzata Sochacka                                                         Eugeniusz Olszewski

 

 

 

 


